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Predmet: Status kompanije KTG Zenica d.o.o. Zenica 

Poštovani,  

S obzirom na vaše zajedničko pismo poslano 16.maja 2018. u kojem ste ukazali na netačne tvrdnje, 

željeli bi smo da vas informišemo o sljedećem: 

1.  Veoma smo zadovoljni što konačno primjećujemo interes za status KTG Zenica, izražen od 

grada Zenice nakon tri godine. Ovo je prva reakcija grada Zenice nakon trogodišnjeg perioda 

u kojem grad Zenica nikada nije odgovorio na brojne zahtjeve od strane KTG AG u namjeri da 

dobijemo uvid u namjere grada Zenice kao domaćeg partnera u smislu statusa KTG Zenica. 

 

2.  U raznim prigodama u proteklih godinu i pol, Grad Zenica je javno izjavio na Gradskom 

Vijeću i u medijima da više nisu zainteresovani za sljedovanje projekta CHPP Zenica te da su  

se posvetili rješavanju problema grijanja sa kompanijom Arcelor Mittal, untoč svim validnim 

ugovornim obavezama koje proizilaze iz aranžmana za KTG i HTK. Takvom odlukom koja 

nikada nije bila direktno razmatrana sa partnerima u KTG Zenica, Grad Zenica je ugrozio i 

blokirao budući opstanak kompanije i uzrokovao je neprevidive posljedice svojim partnerima 

KTG-u i HTK-u u smislu daljeg finansiranja i održivosti projekta i kompanije KTG Zenica. 

 

3. U decembru 2016., javna ustanova „Grijanje“ koja je u stopostotnom vlasništvu Grada 

Zenice, je poslala pismo za jednostrani Prekid dugoročne opskrbe toplotom bez ikakvog 

validnog razloga. Ovo  jednostrano rješenje je dovelo do blokade posla i učinilo postojanje 

Joint Venture komapnije besmislenom, kao i finansijske ivesticije i sav posao uložen u 

prethodnom periodu od strane KTG i HTK. Opet, ova odluka Grada Zenice je prouzrokovala 

nepredvidive posljedice svojim partnerima i investitorima KTG i HTK, a u isto vrijeme 

onemogućila bilo kakvu daljnju aktivnost za realizaciju CHPP Zenica projekta. 

 

4. Općenito, poduzeli  bi smo finansiranje i razvoj CHPP Zenica projekta pod dva uslova: 

- Grad Zenica treba da obezbijedi dugoročno grijanje i  preuzimanje struje. Prva obaveza 

preuzimanja grijanja bila je zadovoljena, zatim jednostrano ukinuta, dok za preuzimanje 

struje Grad Zenica nikada nije imao moć da donese zaključak u vezi takvog Dogovora sa 

Državnim Uslužnim Programom, zbog nama nepoznatih razloga. 

 



5. Zbog nepružanja dogovora oko dugoročnog korištenja energije i neotkrivanja stvarne 

situacije i stvarne nemogućnosti za zaključivanje takvog ugovora, pružajući konstantno lažna 

obećanja u proteklom periodu, Grad Zenica je uzrokovao veliku štetu Udjeličarima KTG i HTG. 

 

6.  S ozirom na povlačenje članova KTG-a iz Nadzornog Odbora KTG-a Zenica, svi naši članovi 

Nadzornog Odbora zvanično su predali ostavke napominjući da ne žele više da djeluju kao 

članovi Odbora u kompaniji u kojoj domaći partner blokira i čini besmislenim postojanje 

takve kompanije. Budući  da su respektabilne osobe, više nisu željeli pružati Gradu Zenici alibi 

za javno opravdavanje svoje nesposobnosti i nemogućnosti da dobije Federalnu podršku. 

Naglašavamo da niko od članova Nadzornog odbora nije imao materijalnu dobit, nego samo 

štetu kroz negativne izvještaje u medijima. 

 

7. Smatramo vaše izjave netačnim u smislu sazivanja i održavanja sastanka Udjeličara. 

Sastanak Udjeličara je na vrijeme saszvan i  svi udjeličari su na vrijeme informisani u vezi sa 

Agendom sastanka, dok su samo predstavnici Grada Zenice izostali sa sastanka, bez ispravnog 

informisanja drugih partnera o svom izostanku. 

Zadnje tri godine nismo mogli primiti zvaničan odgovor od Grada Zenice kao domaćeg partnera, oko 

budućih aktivnosti i namjera u smislu statusa kompanije i aktivnostima za moguću buduću realizaciju 

CHPP Zenica. Zadnji pokušaj dobivanja zvanične pozicije Grada Zenice je bilo prilikom sazivanja 

skupštine za Udjeličare. Predstavnici Grada Zenice se nisu ni pojavili na skupštini, niti su poduzeli 

formalne korake u obavještavanju svojih partnera o izostanku. To je bio konačni i eksplicitni  odgovor 

Grada Zenice kojim su  pokazali da nemaju namjeru ni da razgovaraju o mogućnosti za nastavak 

realizacije projekta CHPP Zenica i da odluče o budućem opstanku kompanije KTG Zenica. 

Zbog toga, usljed nemogućnosti da primim bilo kakav zvanični odgovor od domaćinskog Udjeličara 

Grada Zenice i imajući u vidu da je u trogodišnjem periodu Grad Zenica pouzeo sve mjere da spriječi 

KTG Zenica u radu na realizaciji CHPP projekta i nakon izostanaka predstavika Grada Zenice na 

skupštini Udjeličara, bili smo prisiljeni da zaključimo da će sve radnje u Zenici biti smatrane 

završenim. 

Ipak, bili bi smo veoma zadovoljni ukoliko vidimo vaš interes  za nastavak CHPP projekta u Zenici, pod 

uslovom da kompenzirate Udjeličarima KGT-a za uložene investicije u pripremu zemlje određene za 

konstrukciju CHPP. 

 

Iskreno, 

Dr. Branko Monteregro 

 


